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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Akkumulátor-újrahasznosító telep létesül a rácalmási 
ipari parkban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Párbeszéd – ZÖLDEK ismétlődően felhívta a figyelmet arra, hogy az akkumulátorgyártás 
kapcsán komoly környezeti kockázat a vonatkozó EU-s jogszabályok alapján előálló akkumulátor-
újrahasznosítási kötelezettség is.

Amint arról a sajtó beszámolt, a Fidesz-közeli Rákay Phillip a kormány által különleges gazdasági 
övezetté nyilvánított rácalmási ipari parkban 42 hektárnyi ipari területet vásárolt, ahol saját közlése 
szerint jelentős fejlesztést szeretne véghezvinni, majd a területet újra értékesíteni kívánja. Mivel a 
közeli Iváncsán az SK Innovation épít a kormány bőkezű támogatásával akkumulátorgyárat, 
Rácalmáson a helyiek tényként kezelik és joggal tartanak attól, hogy a Rákay Phillip által vásárolt 
területen akkumulátor-újrahasznosító üzem létesül majd.

Mivel nyilvánvaló, hogy az ipari park egy ilyen jelentős méretű területén a kormány tudta nélkül 
semmilyen fejlesztés nem valósulhat meg, kérem adjon választ kérdéseimre.

1.Van-e tudomása arról, hogy Rácalmáson akkumulátor-újrahasznosítási üzem létesül?

2. Ha nem akkumulátor-bontó, akkor milyen beruházás fog megvalósulni a területen?


